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Wethouder Van Geel is van mening dat het principe van vergaderen op basis van de BOB-

structuur goed is. Dat neemt niet weg dat de in de pilotperiode georganiseerde beeldvormende 

vergaderingen van de raad niet altijd even optimaal zijn verlopen. Naar zijn mening zijn ronduit 

mislukt de beeldvormende vergaderingen over het kunstgras en over de subsidieverordening. 

Daarentegen verliep de beeldvormende vergadering over Stadhaven wel goed. 

De beeldvormende vergadering over de woonvisie leverde wel input op maar bleek niet passend 

binnen het voorgestane beleid. Hij roept op om beeldvormende vergaderingen op het juiste 

moment in te plannen in afstemming met de portefeuillehouder. Betrek die portefeuillehouder 

meer en beter bij de organisatieopzet voor beeldvormende vergaderingen. Overigens is de 

gekozen manier van beeldvormende vergaderen over de economische visie wel beter verlopen.  

 

De oordeelsvormende vergaderingen ziet wethouder Van Geel vooral als de ‘oude’ 

commissievergaderingen. Helaas komende de agenda’s voor die beeldvormende vergaderingen 

niet altijd minimaal 2 weken tevoren beschikbaar. Een termijn van 2 weken is echt het minimum 

wil sprake kunnen zijn van een adequate voorbereiding van de portefeuillehouder op de 

betreffende onderwerpen. Er wordt nog te vaak afgeweken van de door ons (onze raad) zelf 

opgestelde spelregels wat dit aangaat. 

 

Wethouder Van Geel is van mening dat het niet handig is dat nu elke donderdag beslag wordt 

gelegd op elk collegelid om deel te nemen of aanwezig te zijn aan vergaderingen van de raad, 

om het even of dat nu oordeelsvormende of besluitvormende vergaderingen zijn. Mocht de raad 

vasthouden aan het wekelijks vergaderen dat verzoekt hij portefeuillehouders het recht te geven 

om in voorkomende gevallen te melden dat hij/zij verhinderd is, hetgeen dan impliceert dat de 

onderwerpen die op zijn of haar portefeuille betrekking hebben worden doorgeschoven naar een 

volgende donderdag. Mocht de raad besluiten op basis van deze evaluatie om af te stappen van 

een wekelijks vergadering, dan behoeft een dergelijk recht niet toegekend te worden aan 

portefeuillehouders. Zij dienen zich dan te schikken in de vergaderplanning.  

 

Overigens is wethouder Van Geel van mening dat er nu te vaak veel te veel zaken op één avond 

behandeld moeten worden. Niet alleen in raadsvergaderingen maar ook komt het vaak voor dat 

er dan ook nog een vergadering is van bijv. het presidium, de vernieuwingscommissie  of de 

rekenkamer. 

 

Naar de mening van wethouder Van Geel is het niet strikt noodzakelijk dat het voltallige college 

altijd aanwezig is bij iedere besluitvormende raadsvergadering. Alleen indien besluiten 

genomen moeten worden die de portefeuille van een wethouder of de burgemeester betreffen 

dient hij/zij wel aanwezig te zijn. 

 

Wethouder Van Geel is van mening dat er te weinig informatie beschikbaar komt voor 

portefeuillehouders over zaken die spelen in de raad. Hij heeft het dan over zaken die 

bijvoorbeeld wel aan de orde komen in het presidium of die bekend zijn bij de griffier. Soms gaat 

het zelfs over simpele zaken zoals aankondigingen van vergaderingen die door externe 

organisaties aan de griffie worden toegestuurd en waarbij ook collegeleden worden ui tgenodigd. 

Het is voorgekomen dat die uitnodigingen iet zijn doorgeleid naar die collegeleden. De strikte 

afbakening die nu wel wordt gehanteerd met betrekking tot het werkveld van de griffie (alleen 

voor de raad) is niet altijd even handig. 
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